
VRTIČKI NA OBČINSKI ZEMLJI
Kot smo že poročali bodo v občini še nekaj mesecev veljale enake cene za

najem občinskih vrtičkov, njiv, travnikov in pašnikov kot lani. Taki odločitvi
izvršnega sveta je botrovala predvsem socialna funkcija, ki jo tudi imajo vrtički.
Vendar pa bodo ceno med letum preverili in jo po potrebi tudi zvišali. Za zdaj
je treba odšteti za najem kvadratnega metra vrtička 30 tolarjev, njive pet
tolarjev, travnika štiri lolarje in pašnika tri tolarje.

Zaradi denacionalizacijskih postop-
kov, med katere sodijo tudi zahteve
po vrnitvi nezazidanih stavbnih zem-
ljišč. kjer so vrtički. pa tudi kmetij-
skih površin, v občini Moste-Polje le-
tos ne bodo oddajali v najem tistih
površin, za katere so bile vložene zah-
teve po vrnitvi. Na mestni ravni pâ ze
nekaj časa pripravljajo projektno na-
logo o vrtičkih, s katero naj bi se
strokovno lotili problematike vrtič-

karstva na območju vseh ljubljanskih
občin.

Sicer pa je občina lani sklenila 154
pogodb za najem občinskih zemljišč
za vrtičke in drugo kmetijsko obde-
lavo in pobrala nekaj več kot 130 tisoč
tolarjev najemnine. Vendar pa skle-
panje pogodb ni preprosto opravilo.
saj je na cbčinski zemlji še veliko
nelegalnih vrtičkov. Tam so sicer po-
stavili opozorilne table, vendar brez

učinka. Nekaj črnih vrtičkarjev se je
sicer odzvalo pozivu občine in z njo
sklenilo najemno pogodbo, tretjina
pa bo še naprej nelegalno obdelovala
občinsko zemljo. Izvajati nadzor nad
nelegalnimi vrtički ali črne vrtičkarje
kaznovati, pa je skoraj nemogoče.

Precej je tudi občanov, ki bi sicer
želeli za daljše obdobje Iegalno obde-
lovati vrtiček na določeni lokaciji,
z urejenimi posestnimi mejami, mož-
nostjo napeljave vode in postavitvijo
lop, vendar ne tako, kot v različnih
vrtičkarskih društvih, predvsem
v društvu Emona vrtiček.
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